
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 25. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 995
Fødevarestyrelsen har tidligere hentet tal fra norske beregninger i forhold til
omkostningerne i forbindelse med håndtering af MRSA-smitte fra danske svi-
nestalde. I artiklen "Minister ignorerer gevinsterne ved at fjerne MRSA fra
staldene" (Ingeniøren den 23. juli 2014) oplyser veterinærdirektør i Fødevare-
styrelsen Per Henriksen, at: " Jeg kan ikke udtale mig om, om de norske tal
for sundhedsomkostninger kan overføres til danske forhold". Vil ministeren
oplyse, om man i Sundhedsstyrelsen har forholdt sig til de norske tal i relation
til eventuelle sundhedsomkostninger i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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